
Zápis ze schůzky užšího výboru SPOA ze dne 23. 10. 2017 

Přítomni: 

OA: R. Štaifová, J. Fialová 

SPOA: A. Tormová, J. Sladká, S. Pražmová, J. Bošek, M. Pechová, M. Ladmanová,  

           M. Apolínová 

Omluven: 

OA: M. Skuhravý 

 

1. A. Tormová informovala přítomné o stanovisku Rejstříkového soudu k případné změně 

stanov, týkající se délky působnosti předsedy a místopředsedy SPOA.  Rada spolku se 

rozhodla neměnit stanovy. 

2. Dále předsedkyně spolek informovala o průběhu jednání Školního studentského 

parlamentu ze dne 20. 9. t. r.,  jehož  hlavním bodem bylo konání či nekonání lyžařského 

výcviku. Vedení školy na žádost studentů přehodnotilo svůj postoj a lyžařský výcvik se 

uskuteční, i když ne tento, ale až příští školní rok. 

3. Předsedkyně spolku provedla kontrolu plnění jednotlivých bodů vyplývajících z minulé 

valné hromady. 

4. Rada spolku se dále zabývala přípravou rozpočtu tak, aby mohl být schválen na příští 

schůzce SPOA, která bude zároveň valnou hromadou a uskuteční se dne 21. 11. 2017 po 

skončení třídních schůzek, tedy v 17 hodin ve sborovně školy. 

 

Zapsala A. Tormová 


